

QUALITY

MARINE EXPORTS

Where Seafood Demand Ends



With more than a decade of experience, **Quality Marine Exports** leads in quality frozen seafood products from India. As a leading merchandising company, We emphasize on world class quality seafood at realistic market prices.

We have more than 100 reliable suppliers from India who are well established in their suitable product segments.

Our objective is to offer a long term and win-win business relationship by always supplying the high quality and consistency products to International clients.

Considering business with China we are supplying products to the areas & cities :

Beijing, Shanghai, Guangzhou, Qingdao, Tianjin, Zhanjiang, Nanjing, Hefei, Jinning, Fujian, Mawei, Dalian, Nansha, Suzhou, Ningbo.

佳优海产品出口公司 (**Quality Marine Exports**), 凭借十多年的生产经营经验, 在印度冷冻海产品加工、销售领域一直处于领先地位。作为一家领先的商业公司, 我们以务实的市场价格专注提供世界一流的优质海产品。

我司拥有来自印度100多家享有声誉的原料供应商, 彼此之间的合作亲密无间。

我司的宗旨是在长期和双赢的业务关系基础上, 始终如一提供高质量且稳定的产品给我们的所有国际客户。

就与中国的业务而言, 我们将向下列地区和城市持续提供优质产品:

北京、上海、广州、青岛、天津、湛江、南京、合肥、济宁 (Jining)、福州、马尾、大连、南沙、苏州、宁波、河北、厦门、青海、北海、四川、重庆、宁夏。



RIBBON FISH
带鱼



SILVER CROAKER
白姑鱼



YELLOW CROAKER
黄姑鱼



REEFCOD
石斑鱼



CUTTLE FISH
墨鱼



BABY CUTTLE FISH
墨鱼仔



RIBBON FISH
带鱼



REEFCOD
石斑鱼



BABY CUTTLE FISH
墨鱼仔



YELLOW CROAKER
黄姑鱼



LEATHER JACKET
马面鱼



SOLE FISH
鲷鱼



EEL FISH
鳗鱼



JAPANESE THREAD BREAM
日本金线鱼



INDIAN MACKEREL
印度鲭鱼



HORSE MACKEREL
竹荚鱼



BLACK POMFRET
黑鲷鱼



RED SNAPPER
红鲷鱼



YELLOW TAIL SCAD
黄尾鱼



MAHI MAHI
鬼头刀鱼



VANNAMEI
南美白对虾

& Many More Products



RIBBON FISH
带鱼



YELLOW CROAKER
黄姑鱼

QUALITY MARINE EXPORTS

Where Seafood Demand Ends

MR. MOHAMMED GOVAL
CEO



+91-92283 73147
+91-84889 63638



mohammedgoval@gmail.com



Plot No. 1406, G.I.D.C Estate, Veraval - 362 268,
Gujarat, INDIA



CONTACT



WECHAT



WHATSAPP